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“Bu güzel Silivri akşamında sizlerle bir arada olmaktan, sizlerle aynı atmosferi solumaktan 

duyduğum mutluluğu ifade etmek istiyorum. Sizlerle buluşmak, sizlerle hemhal olmak, 

sizlerle dertlenmek, sizlerle neşelenmek, sizlere hizmet etmek, sizlere hizmetkâr olmak çok 

güzel bir duygu. İyi ki varsınız, iyi ki biriz, iyi ki beraberiz. Biz Silivri’de ne bir kişiye diğer 

bir kişiden daha yakın, ne bir kişiye diğer bir kişiden daha uzak olmayacağız demiştik. Dili, 

dini, rengi, mezhebi, siyasi görüşü ne olursa olsun herkesi kucaklayarak, eşit görerek herkese 

hizmet etmeye devam ediyoruz. Bu topraklar binlerce yıldır farklı medeniyetlere, farklı 

kültürlere, farklı insanlara ev sahipliği yapmıştır. Bereketin, huzurun, barışın, sükûnetin ve 

hoşgörünün sembolü olarak kalmıştır. Silivri’mizde de her şeyi ortak zenginliğimiz olarak 

görüp bir ve beraber yaşıyoruz. Silivri’mizin yıllarca ihmal edilen, ötelenen kronik hale 

gelmiş tüm problemlerini, sizlerin de takdirleriyle çözerek yolumuza devam ediyoruz. Alt 

yapıdan üst yapıya, sağlıktan spora, eğitimden kültür sanata kadar tüm yatırımları eşit bir 

şekilde, her mahallemize ulaştırmaya çalışıyoruz. Kıymetli Roman hemşehrilerim, bugün 

buradan sizlere bir belediye başkanı olarak değil aynı zamanda Volkan Yılmaz evladınız ve 

bir kardeşiniz olarak seslenmek istiyorum. Gücümüzün yettiği, imkânlarımızın elverdiği 

sürece her ne sıkıntınız olursa olsun, bugün de yarın da sizlerin, Roman kardeşlerimin yanında 

olmaya devam edeceğim. Park ve Bahçeler Müdürlüğümüzde istihdam ettiğimiz Roman 

kadınlarımızın elleriyle, Silivri’mizin cadde ve sokakları şimdi bir başka güzel.  Her birine, 

buradaki Roman kadınlarına teşekkür ediyorum, iyi ki varsınız hanımefendiler diyorum. 

Göreve geldiğim ilk yıl yine burada bu meydanda bir toplantı yapmış ve siz kardeşlerime 

seslenmiştim. 4 sene sonra yine aynı yerde, aynı mekânda sizlere sesleniyorum. O gün 

söylediklerimi noktası, virgülüne varana kadar hatırlıyorum. Çünkü ben dün ne söylemişsem 

bugün de aynı şeyleri söylüyorum. Çünkü ben dün nerede durmuşsam bugün de aynı noktada 

duruyorum. Sizlerin huzurunda dimdik alnı açık bir şekilde duruyorum. O günden bugüne, hiç 

değişmeyen inancım ve heyecanımla 4 sene önce sizlere neler söylemişim? Bugün aynılarını 

burada herkesin duyacağı bir şekilde söylemek istiyorum. Silivri’nin başkası olmayacak, 

Silivri’nin ötekisi olmayacak; hep birlikte, beraber Silivri olacağız. Benim en yakınımdakiler, 

benim en yakın çalışma arkadaşlarım, destekçilerim bana kızacak. Lakin Silivri’de yaşayan 

garip, gureba, yetim, düşkün vatandaşlarım bana kızmayacak dedim. Çünkü ben sizin, 

halkımın belediye başkanı olacağım. Çıkar çevrelerinin, baronların, çetelerin değil, Silivri 

halkının belediye başkanı olacağım dedim. Yine 5 yıl önce; ‘Bu işin sonu 5 sene. Bu işin 

idamı ise bir daha seçilememek değil mi?’ demiştim. Yine bugün ‘7 ay sonra bu işin idamı bir 

daha seçilememek’ diyorum arkadaşlar. Ne olursa olsun yeniden seçilebilme arzusunda, 

yeniden seçilememe korkusuyla, kaygısıyla hareket etmeyeceğim. 7 ay sonrasını düşünen 

namert oğlu namert olsun. Ben hep sizinle, hep sizin yanınızda, hep sizinle el ele, gönül 

gönüle yürüyeceğim. Bana kim kızarsa kızgın. Bana kim darılırsa darılsın, hep sizinle beraber 

olacağım. Bundan hiç mi hiç şüpheniz olmasın. Ben bu kürsülerden siyaset yapmayı çok 

sevmiyorum. Siyasi konuşmalar yapmayı çok sevmiyorum ama ben bu geceden aldığım 

heyecanla, bu geceden aldığım enerjiyle, Roman kardeşlerimle el ele tutuşarak, gönül 

birliğiyle omuz omuza yürüyeceğimi biliyorum. Buradan 7 ay sonraki seçimler için hayaller 

kuran ve rüyalar görenlere seslenmek istiyorum. Hepinize tatlı rüyalar diliyorum arkadaşlar 

ama hepinize kötü bir haberim var. Rüyadan uyandığınızda Volkan Yılmaz’ı tekrar Belediye 

Başkanı olarak göreceksiniz. Bu duygu ve düşüncelerle Sayın Cumhurbaşkanıma, 

hükümetime, İçişleri Bakanıma, devlet erkanına saygılarımla, Romanlara ve Roman 

derneklerine vermiş olduğu desteklerden dolayı teşekkür ederim”  


